
Kessie: Roma? Nic nie słyszałem. Marzę o grze w United

News - ASRoma.pl

Franck Kessie jest jednym z nazwisk łączonych z Romą, jeśli chodzi o

letnie mercato. Dziś pojawiły się też pogłoski o ofercie ze strony Napoli.

Tymczasem Iworyjczyk pojawił się dzisiaj w jednym z klubowych sklepów

Atalanty, gdzie pojawiły się tłumy kibiców i prasa. Udzielił też wywiadu. 

- Znajdujemy się w bardzo delikatnym momencie sezonu, w sobotę czeka nas

trudny mecz z Napoli ,ale chcemy dobrze zagrać, aby kontynuować pogoń za

europejskimi pucharami. Praktycznie się utrzymaliśmy, zatem teraz to jest naszym

celem. Mercato? Nie słyszałem żadnych głosów w styczniu odnośnie Romy.

Wyjechałem na Puchar Narodów Afryki i myślałem tylko o grze. Lubię Premier

League, w szczególności Manchester United, w którym marzę zagrać. Chelsea? To

również wielki klub, nikt by nie odmówił, ale ja marzę o United. 

Na koniec zimowej sesji transferowej media plotkowały o słownej umowie między

Atalantą, jeśli chodzi o przenosiny gracza do Romy po zakończeniu sezonu, jednak

telenowela związana z Kessiem będzie miała z pewnością mnóstwo nowych

plotkarskich odsłon.
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